



الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) - تكافل - اسكانا للتأمين
ARABIAN SCANDINAVIAN INSURANCE COMPANY (PLC) - TAKAFUL - ASCANA INSURANCE

Incorporated with limited liability by Amiri decree
A company subject to federal law no. (6) of year 2007 of Insurance
Authority and registered in the insurance companies register under No. (6)
on 15/12/1984 Paid Up Capital Dirhams One Hundred Fifty Four Million

تأسست بموجب مرسوم أميري بضممان محدود
شركة خاضعة لأحكام القانون الاتحادي رقم (٦) لسنة ٢٠٠٧ في شأن هيئة
التأمين وتنظيم أعماله، ومقيدة في سجل شركات التأمين تحت رقم (٦)
بتاريخ ١٥/١٢/١٩٨٤ م رأس المال المدفوع مائة وأربعة وخمسون مليون درهم

To Mr. Hassan Abdul Rahman Al Serkal
Executive vice President & Chief Operation Officer
Dubai Financial Market
Dubai – UAE

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
سوق دبي المالي
دبي - دولة الإمارات العربية المتحدة

Date: 05/11/2019

التاريخ : 2019/11/05

Subject: Result of the BOD's Meeting held on
Tuesday 05/11/2019

الموضوع: نتائج إجتماع مجلس الإدارة المنعقد
يوم الثلاثاء الموافق: 2019/11/05

Dear Sirs,

تحية طيبة بعد،،،

With reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors of Arabian Scandinavian Insurance company (PLC)-Takaful met on Tuesday, November 05th 2019 ,9:30 am at ASCANA Main office in Al Garhood – Dubai.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علماً بأن إجتماع مجلس إدارة الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) - تكافل عقد في تمام التاسعة والنصف من صباح يوم الثلاثاء الموافق 2019/11/05 بمقر الشركة الرئيسي القرهود - دبي.

The Board of Directors discussed:

-Reviewed and approved the Financial Statements for the 3rd quarter of 2019 ended 30/09/2019.

وقد ناقش مجلس الإدارة الأمور التالية:
- الموافقة على ماجاء في البيانات المالية والمتعلقة بالربع الثالث لعام 2019 المنتهية في 2019/09/30.

-The Board of Directors agreed to appoint Mr. Khalid Ahmad Mohd Amin Al Kazim as Acting Chief Executive Officer from 01/01/2020. The necessary powers were given to conduct the affairs of the company.

- وافق أعضاء مجلس الإدارة بتعيين السيد / خالد أحمد محمد أمين الكاظم رئيساً تنفيذياً بالإنابة من تاريخ 2020/01/01 وإعطائه الصلاحيات اللازمة لتسيير أمور الشركة.

Thanks, and regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

Arabian Scandinavian Ins.Co.(PLC)-Takaful

Mohammad Belbeissi



Cc: securities and commodities

نسخة إلى السادة /

هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين

المركز الرئيسي : ص.ب ١٩٩٣ دبي ، الإمارات العربية المتحدة هاتف : ٢٨٢٤٤٠٣ / ٢٨٢٥٥٨٥ (٠٤) تليفاكس : ٢٨٢٥٥٨٦ (٠٤)

Head Office: P.O. Box 1993, Dubai, United Arab Emirates Telephone: (04) 2824403/2825585 Telefax: (04) 2825586

E-mail: ascana@emirates.net.ae - Website: www.ascana.net